
Protokół Nr 52

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 11 października 2019r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu Nr 49 posiedzenia Zarządu Powiatu.

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele

budowlane dla działek o numerach geodezyjnych 1100 i 1103

położonych w Maleńcu, stanowiących własność Skarbu Państwa

w użytkowaniu wieczystym Powiatu Koneckiego,

b) powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji

przetargowej dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia

publicznego, którego przedmiotem jest: "Rozbudowa Specjalnego

Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Baryczy (budowa internatu)"

- 2 uchwały.

4. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi lub

propozycje do przedstawionego porządku obrad.
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Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zawnioskowała o zwołanie

II części posiedzenia, po zakończeniu sesji Rady Powiatu w celu podjęcia

uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 rok.

Zarząd pozytywnie odniósł się do wniosku Skarbnika Powiatu.

Zarząd przyjął protokół posiedzenia Zarządu Powiatu Nr 49.

Ad. 3

a) Główny Specjalista w Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia

Powiatu - Pani Mariola Gałka przedstawiła projekt uchwały Zarządu

w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele

budowlane dla działek o numerach geodezyjnych 1100 i 1103 położonych

w Maleńcu, stanowiących własność Skarbu Państwa w użytkowaniu

wieczystym Powiatu Koneckiego. Oznajmiła, że z wnioskiem wystąpiła

firma NEXERA Sp. z 0.0. z siedzibą w Warszawie, jako inwestor budowy

sieci światłowodowej na obszarze Województwa Świętokrzyskiego,

realizowanej w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa (POPC)

na lata 2014-2020 Oś Priorytetowa nr 1 "Powszechny dostęp do szybkiego

internetu" działanie 1.1. "Wyeliminowanie terytorialnych różnic

w możliwości dostępu do szerokopasmowego internetu o wysokich

przepustowościach" .

Zarząd wyraził zgodę firmie NEXERA Sp. z 0.0. na wejście w teren

stanowiący własność Skarbu Państwa w użytkowaniu powiatu w celu instalacji

sieci światłowodowej oraz podjął uchwałę Nr 11112019 w przedmiotowej

sprawie.

b) Główny Specjalista w Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia

Powiatu - Pani Mariola Gałka przedstawiła dwa projekty uchwał Zarządu

Powiatu w sprawach powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia

dokumentacji przetargowej dotyczącej postępowania o udzielenie
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zamówienia publicznego, którego przedmiotem jest: "Rozbudowa

Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Baryczy (budowa

internatu)". Oznajmiła, że postępowanie to było ogłaszane w związku z tym

dokumentacja przetargowa jest CzłonkomZarządu znana. Zaproponowała

skład osobowy Komisji Przetargowej .

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 112/2019 oraz Nr 113/2019

w przedmiotowych sprawach.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec o godz. 815 zakończył część

pierwszą posiedzenia Zarządu.

O godz. 945 rozpoczęto drugą część posiedzenia Zarządu. W drugiej części

posiedzenia nie uczestniczył Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec.

Obrady poprowadził Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron.

Poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian

w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 rok.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały

Zarządu w przedmiotowej sprawie. Oznajmiła, że proponowane zmiany w planie

wydatków polegają na częściowym rozwiązaniu rezerwy celowej przeznaczonej

na oświatę i edukacyjną opiekę wychowawczą w kwocie 266 554 zł. Działanie to

związane jest z wnioskiem Dyrektora SOSW w Baryczy o zwiększenie środków

na potrzeby placówki, w tym głównie na wynagrodzenia. Poinformowała, że

w SOSW nie było podwójnego naboru , a Dyrektor zgłosił niedobory finansowe

w wysokości 400.000 zł. Zwróciła uwagę, że wpływają kolejne wnioski

zjednostek do budżetu powiatu i taka sytuacja będzie do końca roku

budżetowego.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

Zarząd ma tego świadomość.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 955 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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